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Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Kovács Krisztina, Tőkéné 

Nagy Ilona, Makai Lajos, Dúró Ferenc  bizottsági tagok 
 
 Dr Dankó Alpár István Egészségügyi Ügyelet Kft Szakmai 

Igazgatója   
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait. 
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind az 5 bizottsági tag 
jelen van.   
Kiegészítésként kaptunk egy szerződésmódosítás tervezetet az orvosi ügyelet 
beszámolójával kapcsolatban, ami az eddig megoldatlan 3 óra időtartam lefedéséről 
szól, ezzel együtt tárgyaljuk a napirendet.  
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Tájékoztató az orvosi ügyelet ellátásáról  
 
2. Előterjesztés az első lakáshoz jutás támogatása iránti kérelmekről  (zárt ülés) 
 
3. Előterjesztés önkormányzati bérlakás iránti igény elbírálására, nyilvántartásba 

vételére  (zárt ülés)   
 
4. K ü l ö n f é l é k  

 
 
 
 
 
 
 
 



1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr Dankó Alpár István szakmai igazgató: Az ügyeleti ellátás a benyújtott 
szerződésmódosítás szerint teljes időben biztosított lesz, ez Dr. Felszeghy Szabolcs 
Bizottsági Elnök Úrnak is köszönhető, mert mindmáig ezt próbálta elérni, ami most 
megoldásra került. A betegellátás biztonságosabb lett, az ügyelet zökkenők nélkül 
működik, egyre kevesebb a negatív visszajelzés. A diszpécseri szolgálatot 
szeptemberben átadtuk a mentőknek.  
Az általuk felállított diagnózisok 80 %-ban pontosak, ami nagyon jó eredmény.   
Van négy fő új kolléga, akik kizárólag az ügyeleti ellátásban vesznek részt, oktató 
rendelőt is építettünk a képzésükre.  
Uniós pályázat van folyamatban, a Bihar régióra (Románia területén is) kiterjedő 
kardiovaszkuláris ellátásra vonatkozóan.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:   kevésbé hallható, hogy nem elérhető az ügyelet, a 
szerződésmódosítás szerint megoldódik a teljes ügyeleti ellátás. Az általános rész 
kicsit hosszú. Miért Berettyóújfaluba viszik a betegeket, miért nem pl. Karcagra?  
 
Dr Dankó Alpár István szakmai igazgató:  az általános rész az egészségügy 
általános (országos)  problémái miatt lett hosszabb, illetve a helyi sajátosságokat is 
részletesebben tárgyalja.  
Karcag ügyeletét is mi látjuk el, a kórházaknak egyelőre területi ellátási 
kötelezettségük van. Karcag részéről is az lenne a törekvés, hogy Püspökladány is 
ellátható legyen, május 31-el tulajdonosváltás történik a kórházak esetében, hátha 
változik valami.  
A határon átnyúló együttműködés inkább a határhoz közelebbi településeket fogja 
érinteni pl. rendkívüli helyzetben történő együttműködés, földrajzi egységen belüli 
elláthatóság. Kifejezetten szív- érrendszeri, de komplex ellátás is. 
 
 Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   Kovács Kriszta képviselőasszonyt 
megkérem, hogy a konkrét felvetését, ami korábbi ügyeleti ellátás hiányosságára 
vonatkozik, szíveskedjen velem egyeztetni, hogy megvizsgálhassuk az esetet.  
 
 Dr Dankó Alpár István szakmai igazgató: korábban technikai jellegű problémák 
merültek fel.  
 
 Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  a lakosságot tájékoztatni kell az ügyelet 
elérhetőségéről. Az Igazgató Úr által ismertetett pályázatot tanulmányozni fogjuk, 
megköszönjük az orvosi ügyletről szóló tájékoztatást.   
Megállapítom, hogy a napirendhez kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 
igen, szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 
 
9/2012. (III. 22.)  Egészségügyi, Szociális Bizotts ági határozat:  
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az orvosi ügylet ellátásról 
szóló tájékoztatást elfogadja, a feladatellátási szerződés módosításának 
jóváhagyását javasolja.  



4.  N A P I R E N D  -  KÜLÖNFÉLÉK 
 
 
Tőkéné Nagy Ilona bizottsági tag:   utazók kérése és tapasztalat alapján jelzem, hogy 
nem mindig megfelelő a helyi közlekedésben résztvevő jármű nagysága (kicsi). 
Egyeztetni kellene az üzemeltetővel, hogy az utazókhoz igazítsa a járatokat.  
 
A bizottság két javaslata egyéb témákban:  
 

1. A bizottság javasolja megvizsgálni a TÁMOP 6.1.2./11/3 pályázatban – 
Egészségre nevelő és szemléletformáló életmódprogramok a kistérségben – 
való részvétel lehetőségét.  

 
2. A Bizottság egyes tagjainak tapasztalata, illetve lakossági jelzések alapján a 

helyi buszközlekedésben résztvevő járművek szállítási kapacitásának 
(csúcsidő) megvizsgálását és az igényekhez alakítását javasolja.  

 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

         Kovács Lajos                                                          Dr. Felszeghy Szabolcs 
    jegyzőkönyv-vezető                                                           bizottsági elnök 


